
                                                               ZÁPISNICA  

      zo šestnásteho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nededzi konaného dňa         

       30.06.2025 o 18:00 hod. v zasadacej miestnosti v objekte kaštieľa v Nededzi 

 

Prítomní poslanci: 6  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, 

Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová (od 18:20 hod.) 

Ospravedlnení poslanci: 1 Bruno Remek 

Neospravedlnení poslanci: 0  

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesení 

3. Informácie 

4. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2025 

5. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k Záverečnému účtu obce Nededza za rok 2024 

6. Záverečný účet obce Nededza za rok 2024 

7. Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky, správe k ďalším požiadavkám 

zákonov a iným právnym predpisom a výročnej správe k  31.12.2024   

8. Všeobecné záväzné nariadenie obce Nededza č. 2/2025 – návrh 

9. Schválenie úveru – Centrum obce 

10. Rôzne   

11. Uznesenia 

12. Záver 

 

1) Otvorenie:  

 

Šestnáste zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo volebnom období rokov 2022 - 2026  otvoril a 

viedol starosta obce PhDr. Peter Vajda, ktorý privítal prítomných a skonštatoval, že na zasadnutí 

sú prítomní piati poslanci a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  

 

Následne predložil na schválenie program rokovania. Program obecného zastupiteľstva bol bez 

výhrad. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 5  

Výsledky hlasovania: 

Za: 5 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek 



Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Za zapisovateľku určil starosta obce Alicu Hodásovú.  

Za overovateľov zápisnice boli schválení poslanci Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 5  

Výsledky hlasovania: 

Za: 5 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

2) Kontrola uznesení 

 

Na poslednom obecnom zastupiteľstve neboli prijaté uznesenia požadujúce plnenie. Plnenie 

predchádzajúcich uznesení naďalej trvá. 

 

3) Informácie 

 

Starosta obce informoval o nariadení konania o začatí jednoduchých pozemkových úprav 

v katastrálnom území Nededza z dôvodu usporiadania pozemkov vzhľadom na ich budúce 

použitie na iné účely, ako je hospodárenie na pôde v lokalite Pred Chríp. Ďalej informoval 

o príprave komplexnej úpravy obecného webu v zmysle platných štandardov digitalizácie. Tiež 

informoval o postavení a zvalení obecného mája v priestoroch záhrady pri obecnom dome, za čo 

patrí poďakovanie patrí DHZ Nededza a o uskutočnenej akcii Medzinárodný deň detí dňa 

31.05.2025 na futbalovom ihrisku v Nededzi. Poďakovanie za jeho organizáciu patrí Komisii 

kultúry, mládeže a športu a zamestnancom obce. Ďalej zaznela informácia o vykonaných prácach 

na objekte centra obce a obecného úrad. Starosta obce informoval aj o začatí vykonávania 

kosenia na niektorých obecných pozemkoch prostredníctvom štyroch dohodárov – študentov 

z obce. Zaznela aj informácia o tom, že cez MAS Terchovská dolina obec získala stroje 

a príslušenstvo k malým obecným službám (pre kompostáreň) v sume 30 000 €. Tiež zaznela aj 

informácia o tom, že cestou Environmentálneho fondu obec získala malý výkopový stroj v sume 

12 427,10 EUR, pričom 12 002 EUR poskytol Environmentálny fond, ako aj informácia o náčrte 

projektu na vybudovanie skladu obce. Na záver odoznela informácia o ukončení futbalovej sezóny 

2024/2025 Stredoslovenského futbalového zväzu, kde mužstvo dospelých v 6. lige obsadilo 7. 

miesto, dorastenci U 17 v 3. lige obsadili 8. miesto a U19 v 3. lige obsadili 6. miesto. 



 

Na rokovanie obecného zastupiteľstva sa o 18:20 hod. dostavila poslankyňa obecného 

zastupiteľstva Mgr. Zuzana Vajdová. 

 

Prítomní poslanci vzali prednesené informácie na vedomie. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6  

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

4)  Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2025 

 

Hlavná kontrolórka obce podľa zákona č. 369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov  

predložila na schválenie Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2025. Ten zahŕňa 

viaceré body ako: kontrola zákonnosti, účinnosti, hospodárnosti a efektívnosti pri hospodárení 

s majetkom obce, kontrola dotácií z rozpočtu obce pre OŠK Nededza a FA-UNITED-N-KL-G, 

kontrola financovania Centra obce a nadstavby a prístavby obecného úradu, tiež stanovisko 

k návrh rozpočtu obce na rok 2026 a ďalšie roky. Rovnako zahŕňa kontrolu sťažností či 

inventarizáciu pokladníc k 31.12.2025 a plnenia úloh uložených obecným zastupiteľstvom 

a starostom obce.   

Obecné zastupiteľstvo schválilo Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2025. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6  

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

  

 

 



5) Stanovisko hlavného kontrolóra obce k Záverečnému účtu obce Nededza za rok 2024 

 

Hlavná kontrolórka obce predložila svoje Stanovisko k záverečnému účtu obce Nededza za rok 

2024.  V priebehu roka bolo kontrolované dodržiavanie plnenia príjmov a výdavkov. Hospodárenie 

obce bolo v súlade so schváleným rozpočtom a bol dodržiavaný zákon č. 583/2004 Zb. o 

rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Hlavná kontrolórka konštatovala, že Záverečný 

účet obsahoval všetky predpísané náležitosti. 

Predložené stanovisko bolo vzaté na vedomie. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6  

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

6) Záverečný účet obce Nededza za rok 2024 

 

Starosta obce PhDr. Peter Vajda predložil prítomným poslancom  Záverečný účet obce Nededza 

za rok 2024 na schválenie. Ten vyhodnocoval rozpočet obce na rok 2024, plnenie príjmov, 

čerpanie výdavkov, použitie prebytku, tvorbu a použitie prostriedkov rezervného a sociálneho 

fondu, bilanciu aktív a pasív ku 31.12.2024, prehľad o stave a vývoji dlhu ku 31.12.2024, prehľad o 

poskytnutých zárukách.  

Ďalej obsahoval finančné usporiadanie finančných vzťahov voči: 

-  zriadeným a založeným právnickým osobám 

-  ostatným právnickým osobám a fyzickým osobám – podnikateľom 

-  štátnemu rozpočtu 

-  štátnym fondom 

-  rozpočtom iných obcí 

-  rozpočtom VÚC 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6  

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová,  



Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Následne obecné zastupiteľstvo schválilo použitie kladného zostatku finančných operácií v sume 

317 620,47 EUR zisteného podľa ustanovenia § 15 ods. 1 písm. c) zákona č. 583/2004 Z.z. o  

 

rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov, na:  

- tvorbu rezervného fondu 317 620,47 EUR 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6  

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Ďalším uznesením obecné zastupiteľstvo potvrdilo financovanie upraveného schodku bežného 

a kapitálového rozpočtu z príjmových finančných operácií (§ 16 odst. 8 zákona č. 583/2004 Z.z. o 

rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov) 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6  

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

7) Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky, správe k ďalším požiadavkám 

zákonov a iným právnym predpisom a výročnej správe k  31.12.2024   

 

Audítorka Ing. Mária Kasmanová doručila obci Správu nezávislého audítora z auditu účtovnej zá-

vierky, správe k ďalším požiadavkám zákonov a iným právnym predpisom a výročnej správe  

 



 

k  31.12.2024, kde konštatuje, že vykonala audit v zmysle audítorských štandardov, ktorú obecné 

zastupiteľstvo vzalo na vedomie. 

   

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6  

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škor-

vánek, Mgr. Zuzana Vajdová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

8) Všeobecne záväzné nariadenie obce Nededza č. 2/2025 o výške mesačného príspevku 

zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v materskej škole a 

výške príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov a podmienky úhrady v 

školskej jedálni – návrh 

 

Cieľom predkladaného návrhu je zvýšenie poplatku čiastočnej úhrady výdavkov materskej školy. 

Tento príspevok zriaďovateľ stanovuje v súlade so zákonom Zákon č. 597/2003 Z. z. Zákon o 

financovaní základných škôl, stredných škôl a školských zariadení a určuje podmienky Zákon 

č. 245/2008 Z. z. Zákon o výchove a vzdelávaní, pričom výšku mesačného príspevku zákonného 

zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov materskej školy zriadenej obcou určí zriaďovateľ 

všeobecne záväzným nariadením. Tento príspevok sa určuje jednotnou sumou pre všetky deti 

prijaté do materskej školy, ktorý bol navrhnutý na sumu 15€/1mesiac/1dieťa s účinnosťou od 

01.09.2025. Prejednávané VZN č. 2/2025 pojednáva aj o návrhu na zvýšenie stravného pre dieťa v 

MŠ na jedno jedlo od 1.9.2025. Na zabezpečenie výroby jedál a nápojov v zariadeniach školského 

stravovania je okrem plnenia odporúčaných výživových dávok, zásad pre zostavovanie jedálnych 

lístkov, dodržiavania materiálno – spotrebných noriem dôležité aj stanovenie výšky príspevku 

zákonného zástupcu dieťaťa na nákup potravín na jedno jedlo. Vzhľadom na rast cien potravín, 

zeleniny a ovocia bolo navrhnuté 4. finančné pásmo na nákup potravín - nárast o 0,20 €  na sumu 

2,30 € u detí a na sumu 5,20 € u zamestnancov, dôchodcov a cudzích stravníkov. 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo Všeobecné záväzné nariadenie obce Nededza č. 2/2025 o výške 

mesačného príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v 

materskej škole a výške príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov a 

podmienky úhrady v školskej jedálni. 

 

 



Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6  

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

9) Schválenie úveru – Centrum obce 

 

S ohľadom na aktuálne prebiehajúcu výstavbu Centra obce Nededza, obec rieši aj priebežne 

financovanie tejto stavby. Obec podala žiadosť o čiastočné financovanie centra na 

Environmentálny fond. Avšak v prípade, že so svojou žiadosťou neuspeje, bude potrebné jednať 

o financiách v komerčnej banke. Za týmto účelom obecné zastupiteľstvo uznesením schválilo, že 

v prípade neschválenia úveru z Environmentálneho fondu na Centrum obce Nededza, bude tento 

úver preklasifikovaný na dlhodobý bankový investičný úver 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6  

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

10) K Rôznemu 

 

V rámci bodu Rôzne bola schválená realizácia kapitálovej investície z dotácie 

z Environmentálneho fondu, oblasť podpory C, činnosť C 4 na nákup kolesového minibagra 

v celkovej sume 12 427,10 €, pričom 12 002 € bolo hradených z dotácie z Environmentálneho 

fondu. Minibager bude využívaný pracovníkmi obce na podporu verejných služieb a na zlepšenie 

efektivity údržby a rozvoja miestnej infraštruktúry. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6  

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová 



Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Ďalej poslanec obecného zastupiteľstva Ing. Miloš Janek, ktorý je aj zástupcom obce Nededza 

v Rade školy pri Základnej škole v Gbeľanoch, predniesol požiadavku rady školy o finančný 

príspevok na rekonštrukciu chodby na prízemí v základnej škole v Gbeľanoch. V daných 

priestoroch by mala vzniknúť oddychová časť s nábytkom na mieru, kreslami a pod., ktoré by mali 

byť využívané už do septembra 2025.   

Prítomní poslanci schválili finančný príspevok v sume 3 200 € na rekonštrukciu chodby na prízemí 

v základnej škole v Gbeľanoch.  

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6  

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

V nadväznosti na to, zároveň poslanci obecného zastupiteľstva uznesením  odporúčali opätovne 

požiadať Obec Gbeľany o prehodnotenie školského obvodu pre žiakov obce Nededza 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6  

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

V rámci diskusie starosta obce informoval poslancov o reakciách niektorých občanov na obecnú 

akciu Nededzský kotlík 2025, ktorá sa konala na futbalovom ihrisku dňa 14.06.2025. Vyjadril sa, že 

doteraz v obci naši občania konanie kultúrnospoločenských akcií bez väčších problémov 

akceptovali. Práve na príklade tohto podujatia, na ktoré niektorí  občania poukazovali ako na 

hlučné, poukázal na to, že by bolo aj vhodné, aby títo občania rešpektovali zvyky a tradície obce 

a uvedomili si, že žijú na dedine, kde raz za čas môžu zažiť vyššiu mieru hluku, ktorú sú však 

povinní strpieť. Tiež je potrebné uvedomiť si, že kultúrnospoločenské akcie patria ku koloritu obce, 

utužujú vzťahy a všetci dúfame, že aj do budúcna sa podobné akcie budú akceptovať a zaobídu sa 



bez väčších problémov.  V rámci diskusie bola opäť prejednaná požiadavka doplnenia verejného 

osvetlenia na ulici Potočná, kde tento stav zrejme bude potrebné riešiť inštaláciou iného typu 

svietidiel.  

 

10) Uznesenia 

 

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva boli prijaté uznesenia č. 222/2022-2026 až 235/2022-2026. 

 

11) Záver 

 

Po ukončení rokovania poďakoval starosta obce prítomným za účasť o 20:15 hod. zasadnutie  

Obecného zastupiteľstva obce Nededza ukončil. 

 

V Nededzi dňa 30.06.2025 

 

Zapísala: Alica Hodásová     …....................................... 

 

Overovatelia zápisnice:  

Tibor Hreus      …....................................... 

 

 

Ing. Miloš Janek     …....................................... 

 

 

Starosta obce: PhDr. Peter Vajda    …....................................... 


